
 Protokół  Nr 25/17 
z posiedzenia komisji rewizyjnej  

odbytego dnia 25 stycznia  2017 r. 
w sali konferencyjnej siedziby Urzędu Gminy Stargard   

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00 
Zakończenie posiedzenia godz.920 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda, która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik Nr 1 do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski, Kierownik Referatu Finansowego Jolanta Szymańska . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne  quorum 
do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 3 członków Komisji Rewizyjnej obecnych 
było 3 członków komisji.  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
 
Następnie przewodnicząca komisji odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła 
się z pytaniem, czy członkowie komisji mają uwagi do porządku obrad. 
Wobec braku uwag ze strony członków komisji  przewodnicząca poddała pod głosowanie  
zaproponowany porządek posiedzenia. 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie tj . 3 głosami ‘za” przyjęła porządek posiedzenia w 
brzmieniu jak niżej :   
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji, a mianowicie: 
   - protokół Nr 22/16 z dnia 6 grudnia 2016 r. 
   - protokół Nr 23/16 z dnia 20 grudnia 2016 r. 
   - protokół Nr 24/16 z dnia 30 grudnia 2016 r.   
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się 27 stycznia 2017 roku  
4.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2016 rok 
   Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy różne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
 
Przewodnicząca komisji zaproponowała przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń 
komisji  bez odczytywania i były to protokoły:  
   - protokół Nr 22/16 z dnia 6 grudnia 2016 r. 
   - protokół Nr 23/16 z dnia 20 grudnia 2016 r. 
   - protokół Nr 24/16 z dnia 30 grudnia 2016 r.   
Komisja Rewizyjna jednogłośnie tj. 3 głosami „za” przyjęła w/w protokoły. 
 
Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,  która odbędzie się w dniu 27 stycznia 2017 r.   
Przewodnicząca komisji odczytała przygotowane projekty uchwał pod obrady sesji, komisja 
je przeanalizowała wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień, a następnie zaopiniowała jak niżej: 
- projekt uchwały Nr XXV/174/17 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium  
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uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński  
w obrębie  ewidencyjnym Warchlino 
oraz  
- projekt uchwały Nr XXV/175/17  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w 
obrębie  ewidencyjnym Warchlino 
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do w/w projektów uchwał i dodał, aby Agencja mogła 
przekazać nieodpłatnie działki na rzecz gminy potrzebne  są uchwały o tej treści, o których 
mówił przewodniczący rady  i  jak powiedział wójt, zostały   przygotowane na razie dwa 
projekty uchwał, a jeżeli się sprawdzą,  to przygotujemy następne – dodał wójt. 
 
Komisja jednogłośnie tj. 3  głosami „za’ pozytywnie zaopiniowała w/w dwa projekty uchwał.  
 
- projekt uchwały Nr XXV/176/17w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 
cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych 
  
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały i powiedział o zaproponowanym 
wzroście opłat wspominając o kosztach utrzymania cmentarzy, które z roku na rok rosną i 
umowie zawartej z firmą „HADES” na wykonanie usług związanych z utrzymaniem 
cmentarzy i tutaj wójt wymienił cmentarze, które należą do gminy tzw. cmentarze komunalne. 
Radna Wiesława Kuśnierz powiedział ,że powinien być wywieszony regulamin porządkowy, 
aby  mieszkańcy wiedzieli co należy do obowiązków firmy obsługującej, a co do osób 
opiekujących się grobami. 
Przypomniała radna również o sprawie związanej z powiększeniem cmentarza w Małkocinie i 
o tym, że zbyt wysokie położenie terenu może być przyczyną nie wyrażenia zgody  na 
powiększenie cmentarza w zaplanowaną stronę.        
Wójt przypomniał o problemie z powiększeniem cmentarza  w Pęzinie. 
 
Komisja jednogłośnie tj. 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
- projekt uchwały Nr XXV/177/17 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego    
  zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków  
Wójt Gminy przedstawił  uzasadnienie informując o tym , że Agrofirma Witkowo  złożyła 
wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków ( dla Witkowa Pierwszego i Radziszewa)  i zaproponowała wysokość 
opłat, które to opłaty  przez okres trzech lat nie były podnoszone,  wysokością opłat zbliżyli 
się do taryf  ustalonych dla pozostałych miejscowości gminy obsługiwanych  przez wodociągi 
zachodniopomorskie. 
Członkowie komisji w krótkiej dyskusji zwrócili uwagę na to, iż jest to dość znaczny wzrost 
opłat mimo tego, że  od dawna nie były te  opłaty podnoszone.  
Komisja opiniując projekt uchwały opowiedziała się 3 głosami „ przeciw”  projektowi 
uchwały.    
 
- projekt uchwały Nr XXV/178/17 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  
  dla niepublicznych  przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego  
  prowadzonych na  terenie Gminy Stargard oraz ustalenia zakresu kontroli prawidłowości ich  
  pobierania i wykorzystywania 
 
 Z uzasadnieniem do projektu uchwały zapoznał radnych  Zastępca Wójta Jerzy Makowski. 
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Radna Wiesława Kuśnierz odnosząc się do projektu uchwały powiedziała o swoich  uwagach, 
i zaproponowała nowe propozycje brzmienia  niektórych zapisów, a mianowicie:  
- w § 9.1. zmienić końcówkę w słowie „ sposoby” na   „sposobu” , 
- § 10  ust .4  otrzymuje brzmienie” Czynności o których mowa w ust.2 przeprowadza się  w  
  dniach i godzinach pracy tych podmiotów.” , 
- § 11 otrzymuje brzmienie”  Z przeprowadzonej kontroli sporządza się protokół kontroli w 
dwóch jednobrzmiących  egzemplarzach „ ,  
Po § 13   dodaje się § 14 w brzmieniu „ Podmiot prowadzący, do którego zostało skierowane 
wystąpienie pokontrolne jest obowiązany w terminie określonym w wystąpieniu 
pokontrolnym zawiadomić kontrolującego o sposobie realizacji zadań pokontrolnych pod 
rygorem zwrotu dotacji.”  
Zastępca wójta w związku ze zgłoszonymi uwagami i zaproponowanym przeredagowaniem 
niektórych zapisów w projekcie uchwał, zobowiązał się do przygotowania projektu uchwały 
zawierającego zgłoszone uwagi. Poprawiony projekt uchwały zostanie  rozdany radnym  
przed obradami sesji.  
Komisja opiniując projekt uchwały uwzględniła zaproponowane zmiany i 3 głosami „za” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    
- projekt uchwały Nr XXV/179/17 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i  
  odpłatności za usługi  opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem  
  specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz    
  szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również   
  trybu ich pobierania  
 Z projektem uchwały zapoznała członków komisji Pani Anna Ładniak, Kierownik Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Radna Wiesława Kuśnierz zabierając głos powiedział, że rozważałaby możliwość 
zmniejszenia tych opłat. 
Pani Anna Ładniak odpowiedziała, że pracownik socjalny sporządza wywiad , a w projekcie 
uchwały jest zapis mówiący w jakich uzasadnionych przypadkach można zostać zwolnionym 
częściowo lub całkowicie  z ponoszenia opłat. 
Radna Wiesława Kuśnierz powiedziała, że ma zaufanie do pracownika socjalnego, bo widzi 
potrzebę tych osób, ale jak dodała radna są sytuacje gdzie ludzi stać na takie usługi, ale nie 
wynajmują. Znam osobiście powiedziała radna osobę korzystającą z usług opiekuńczych z 
których  jest bardzo zadowolona i jest osobą współ płacącą.   
   
Komisja jednogłośnie tj. 3 głosami „za’ pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały nr XXV/180/17 w sprawie przyjęcia sprawozdań z pracy stałych komisji 
Rady Gminy Stargard za rok 2016 
 
Komisja jednogłośnie tj. 3 głosami ”za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
- projekt Nr XXV/181/17 w sprawie zmian budżetu gminy na 2017 rok. 
Z uzasadnieniem do projektu uchwały zapoznała radnych Kierownik Referatu Finansowego 
Pani Jolanta Szymańska. 
 
Komisja jednogłośnie tj. 3 głosami „za’ pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad.4 
Komisja  nie zgłosiła uwag do sprawozdania z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w 
2016 r. i wyrażając swoją opinię  przedstawione sprawozdanie przyjęła. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Ad.5 
Wójt Gminy zabierając głos w sprawach różnych poruszył temat dotyczący braku w gminie 
mieszkań socjalnych i ponoszenie z tego tytułu przez gminę dodatkowych opłat i jako 
przykład przytoczył obecną sytuację w Grzędzicach, gdzie w budynku zajmuje mieszkanie 
lokator nie będący właścicielem, a gmina zgodnie z wyrokiem Sądu musi zapłacić 
właścicielowi lokalu  około 28 tys zł, rozmawiałem z właścicielem  lokalu i była propozycja 
sprzedaży gminie, ale z uwagi na trudne sprawy własnościowe  odstąpiłem od propozycji 
kupna tego lokalu, poinformował wójt. Pojawiło się mieszkanie w Małkocinie na tzw. „ 
Korei”   za około 80 tys. zł powiedział wójt i jest to mieszkanie o pow. 57 m 2 i skłaniamy się 
dodał wójt kupić to mieszkanie  jako gmina i jeżeli ta rodzina się zgodzi na przeprowadzkę to 
dobrze, a jeżeli nie to wówczas nie będziemy płacić.  
W krótkiej dyskusji wójt powiedział o możliwości zagospodarowania góry  na lokale 
mieszkalne w budynku po byłej szkole w Barzkowicach. 
Ad.6  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
                                                                                                          Przewodnicząca Komisji  
 
                                                                                                             Agnieszka Lenda  
 
Protokołowała:  
Z. Stoczkowska  
 


